

InJoy

Heated Travel Mug



16 oz (450 ml)



3-stage temperature selection

Temperature indicator light

Temperature select switch

Power switch

100% Made In Taiwan

Introduction

InJoy is the combination of “Instant” and “Enjoy”. It provides everyone a chance to enjoy hot beverages instantly at any place.

It is equipped with Type-c charging port, which means there is no need to spend time on directing the right way. Also, it can withstand a large electric current, and can be heated quickly and stably.

InJoy is available on multiple power supply devices. Just connect the charging cable to a computer USB port, mobile phone charger, power bank, or car cigarette lighter, then you can easily heat beverages anytime, anywhere.

In addition, InJoy has three-stage temperature selection: 55°C (149°F), 65°C (149°F), and 75°C (167 °F). When the specified temperature is reached, there is a power-saving design that can immediately turn off the power. Once the temperature decreases 3-5°C (37.4-41°F), it will reheat to make sure the beverage is maintained at the temperature you choose. There is no need to worry about the hot drink may cool down soon, and the best flavor of the hot drink can be locked.

Using your mug

1. Pour hot drink into the mug.
2. Cover mug immediately with the lid to provide the best thermal performance. Be sure lid is securely placed on mug before drinking.
3. Lid is designed to reduce spills.
4. Place mug in a secure location. Insert the small plug into the back port of the mug and the 12V-volt plug into your cigarette lighter socket. The indicator light will illuminate to show the unit is working. If the light is not lit, make sure outlet is powered and rotate plug in the socket to check for proper connection.
5. If necessary check the fuse in the lighter plug by unscrewing tip. Replace if necessary. Replace only with the same type and rating.

USB connector

If using at home or in the office make sure that the mug is on a flat, level surface. Plug the USB connector into the mug, then plug the other end into your USB port

Switch on & Temperature control

1. Connect the power, then press the power switch to start up. The indicator light will illuminate, and the temperature starts at 55°C (131°F).
2. Adjust temperature: The mug has three temperature control modes. Press the temperature select switch to choose a desirable drinking temperature. Mug will automatically warm up to the required temperature, and thermostatic heat control will keep hot beverages at a constant temperature.
3. You can adjust the temperature each time you press the temperature select switch. There are 55°C (131°F), 65°C (149°F), 75°C (167°F) three modes can be chosen.

What to do if your mug is not working

1. Make sure that both ends of the 12V or USB are connected properly and firmly.
2. Make sure that the USB port that you are using is active.

NOTE: Due to lower wattage output from a USB source, the temperature that the hot beverage is maintained at will be somewhat lower than when operating from a vehicle power outlet. This is not a malfunction of the unit but a result of the normal capability of USB ports.

Materials



Outer Cup



304 (18-8) Stainless Steel

Inner Cup

InJoy

旅行加熱杯



16 oz (450 ml)



三段溫度調節

電源指示燈

溫度控制按鍵

開關按鍵

產品介紹

InJoy 代表「立即」與「享受」的結合。提供所有人在任何地方都能立即享用熱飲的機會。

配有Type-c充電孔，不需花時間對準方向。它能承受較大的電流，可確保快速且穩定地加熱。InJoy 可在多種供電裝置上使用，只要將充電線連結至電腦USB槽、手機充電器、行動電源或是汽車點菸器，就能隨時隨地輕鬆享用熱飲。此外，InJoy 有三段式溫度調控：55 °C (149 °F)，65 °C (149 °F)及75 °C (167 °F)，當達到所調節的溫度時，有省電的設計會停止電源的供應，一旦溫度下降3-5 °C (37.4-41 °F)時，會自動加溫，讓溫度能一直維持在所選擇的溫度。不用擔心熱飲很快就冷掉，InJoy能鎖住熱飲的最佳風味。

100% 台灣製造

如何使用

1. 倒入熱飲。
2. 立即蓋好杯蓋才能提供最好的熱性能。飲用前請確保杯蓋已蓋好。
3. 杯蓋的設計能減少溢出。
4. 將杯子置於安全的位置。將小插頭插入杯子的後端口並將12V的插頭插入點菸器。指示燈會亮，顯示產品在運作。如果指示燈沒有亮，請確認插座已通電並旋轉插座中的插頭以檢查連接是否正確。
5. 如有必要，請鬆開點菸器插頭的尖端檢查裡面的保險絲。如有必要請更換。僅限用相同類型及等級做更換。

USB連接

當在家或辦公室使用時請確保杯子是在平坦、水平的表面。將USB接頭插入杯子，再將另一頭插入USB端口。

啟動電源&溫度控制

1. 接電源後按壓電源開關鍵啟動，指示燈號會亮且溫度起於55°C (131°F)。
2. 調整溫度模式：杯子有三段溫度控制模式。按壓溫控見選擇適合飲用的溫度後杯子會自動加溫至需要的溫度，到達後恆溫調節器會保持恆溫狀態。
3. 每按壓一次溫控鍵，溫度選擇就可調整55°C (131°F)、65°C (149°F)、75°C (167°F)。

杯子無法運作時如何處理

1. 確保12V或USB接頭的兩端皆準確取牢固地連接。
2. 確保你使用的USB端口處於活動狀態。

備註：由於USB電源輸出功率較低，與從車載電源插座操作時相比，維持熱飲的溫度會略低。

材質



外杯



304 (18-8) 不鏽鋼

內杯